



中国认可
国际互认
检测
TESTING
CNAS L4986

报告编号 No.: 2017-0816-52N

页码 Page: 1 of 2

检 测 报 告

TEST REPORT

委托单位： 青岛爱约管业有限公司
Client : LOLO Pipeline Co.,Ltd.

委托单位地址： 青岛市市南区闽江路 2 号国华大厦 B-1003
Address : Room 1003,Unit 1, No.2 Minjiang Road,Qingdao,China

收样日期： 2017-08-16
Date of Receipt :

检测类别： 委托测试
Test Kind : Request test

- 1、本报告无本机构报告专用章无效。
The test report is invalid without the stamp of the testing organization.
- 2、本报告无编制、审核人、批准人签名无效。
The test report is invalid without signatures of the examiner and approval.
- 3、本报告涂改无效。
The test report with defacement will be invalid.
- 4、本报告结果仅对来样负责。
The test result is only for the received samples.
- 5、对测试报告若有异议，须在收到报告十五日内提出，逾期不予受理。
Any concerns and questions on the test report should be brought to the testing organization within 15 days after receiving the test report. the overdue request will not be processed.
- 6、本机构测试样品一般保留一个月。
Tested samples will be kept for one (1) months unless otherwise required.
- 7、复制检测报告无效（全文复制检测报告加盖本机构报告专用章除外）。
Any copied test report is invalid (except complete copy with the stamp of the testing organization).

批 准： 李爱华 审 核： 李爱华 编 制： 陈春花
Approved by Reviewed by Compiled by

签发日期： 2017-08-17
Date

张 家 港 市 海 宇 金 属 材 料 测 试 有 限 公 司
Zhangjiagang Haiyu Metallic Material Testing Co.,Ltd.

